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Dierenasielen  -  Laten inslapen van dieren

Door de grote toevloed van dieren naar asielen wordt helaas soms beslist om dieren te 
laten inslapen.

1. Hoeveel honden, katten en andere dieren werden in de periode 2014-2018 jaarlijks 
ondergebracht in Vlaamse dierenasielen? Graag een overzicht per jaar en per 
diersoort.

2. Hoeveel honden, katten en andere dieren lieten de Vlaamse dierenasielen in de 
periode 2014-2018 inslapen? Graag een overzicht per jaar, per dierenasiel en per 
diersoort.

3. Wat zijn de belangrijkste criteria om over te gaan tot de beslissing om dieren te laten 
inslapen?

4. Naar verluidt worden heel wat Staffords naar asielen gebracht, niet zelden na 
bijtincidenten.

a) Welk beleid wordt er gevoerd ten aanzien van Staffords na bijtincidenten?

b) Hoeveel Staffords liet men inslapen?
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1-2. Jaarlijks wordt aan alle erkende asielen gevraagd om hun cijfers te bezorgen. Niet 
alle asielen geven echter gehoor aan deze vraag. Bijgevolg beschik ik niet over 
volledige absolute cijfers van het aantal opgevangen dieren en hun lot. Bovendien 
varieert het aantal asielen dat wel reageert van jaar tot jaar. Uit een vergelijking 
van de verzamelde absolute cijfers over de verschillende jaren kan dan ook geen 
enkele conclusie getrokken worden.

3-4. Ik beschik niet over deze informatie.


